

National Day Contest

Overview:

This contest aims to offer a unique way to engage with the audience through a simple competition that includes questions which simultaneously convey a sense of heritage, Bahraini national identity, and financial value.

One character representing Bahraini identity was chosen to enhance the campaign's message and deliver it in a relatable, story-driven manner.

The character will pose a question about Flooss Bahrain in a way that represents Bahrain's old culture, presented in a style that suits their personality and communication approach. This short, engaging video reel will be delivered in a light-hearted and realistic story format to encourage participation.

Terms & Conditions:

Organizer: The contest is organized by Flooss Bahrain B.S.C. (Closed).

Contest Period: The contest will run for 8 days, starting on 16/12/2025 and ending on 23/12/2025. The winner announcement will take place on 28/12/2025.

Eligibility:

- Participants must be aged 21 years old and above.
- Participants must have a valid Instagram account.
- Open to Bahrainis and Bahrain residents.

How to Enter:

To participate, entrants must:

- Answer the daily general knowledge question about Flooss asked in the video.
- Follow the Flooss Instagram account.
- Download the Flooss App and register in the application.



Winner Selection:

- 1 video will be selected and there will be 1 winner for the video.
- The winner will be chosen based on correct answer and randomly drawn from eligible entries through an electronic draw.
- Winners will be contacted via Instagram DM and asked to provide their ID number to verify eligibility based on their Flooss app registration.
- The winner will have 6 months to claim the prize.

Prize:

- Winner will receive 24K Gold Bar (10 g)
- Total prize for the contest is **one the winner will win** 24K Gold Bar (10 g).
- Prizes are non-transferable and cannot be exchanged for other alternatives.

Contest Breakdown Calendar

| Day | | Explination |
|------------|---------------------------------------|--|
| 16/12/2025 | | 1 Video "Reel" |
| 23/12/2025 | | End of Contest |
| 18/12/2025 | No. Winners | 1 video will be selected & there will be 1 winner |
| | Value of the Prize in Bahraini Dinar | One winner will win 24K Gold Bar (10 g) Cost= 530 BHD |
| | Total Value of the Prizes of 1 winner | 530 BHD |

Notification:

- Winners will be notified either via a post on our Instagram account or through a DM.
- Winners must respond to Flooss Bahrain and provide the required details to claim their prize, after notifying and obtaining approval from the Ministry of Industry and Commerce (MOIC).



Failure to respond may result in disqualification and the selection of another winner.

Additional Details:

- Flooss Bahrain reserves the right to change the promotion's terms and conditions after approval from the Ministry of Industry and Commerce.
- Prior to any changes to the promotion's terms and conditions, Flooss Bahrain will
 announce the changes to customers via Instagram or any other communication channel.
- The winner's name may be used by Flooss Bahrain for post-event publicity purposes. The
 winner agrees to allow Flooss Bahrain to use their Instagram account to announce their
 win in the contest.
- Winners must provide valid identification documents to collect their prizes.
- By participating in the competition run and promoted by Flooss Bahrain, entrants are deemed to have accepted these terms and conditions and agree to be bound by them.



مسابقة اليوم الوطني

نظرة عامة:

تهدف هذه المسابقة إلى تقديم طريقة فريدة للتفاعل مع الجمهور من خلال مسابقة بسيطة تتضمن أسئلة تنقل في الوقت نفسه إحساسًا بالتراث والهوية الوطنية البحرينية والقيمة المالية.

تم اختيار شخصية تمثل الهوبة البحرينية لتعزيز رسالة الحملة وتقديمها بأسلوب قصصي قريب من الناس.

ستطرح هذه الشخصية سؤالًا متعلقًا بفلووس البحرين بطريقة تجسد ملامح الثقافة البحرينية القديمة، وبأسلوب يتناسب مع شخصيتها وطريقة تواصلها. وسيتم تقديم هذا الفيديو القصير والجذاب بأسلوب واقعي وخفيف يشجّع الجمهور على المشاركة.

الشروط والأحكام:

المنظم:

تنظم المسابقة شركة فلووس البحرين ش.م.ب المقفلة.

فترة المسابقة:

ستستمر المسابقة لمدة ٨ أيام، تبدأ من 2025/12/16 وتنتهى في 2025/12/23 .إعلان الفائز سيتم في 28/12/2025

الأهلية:

- يجب أن يكون عمر المشاركين 21 سنة فما فوق.
- يجب أن يكون لدى المشاركين حساب إنستغرام صالح.
 - مفتوحة للمواطنين البحرينيين والمقيمين في البحرين.

كيفية المشاركة:

للمشاركة، يجب على المشتركين:

- الإجابة على السؤال المقدم عن شركة فلووس البحرين في الفيديو.
 - متابعة حساب فلووس على إنستغرام.
 - تحميل تطبيق فلووس والتسجيل فيه



اختيار الفائزين:

- سيتم اختيار فائز واحد
- سيتم اختيار الفائز بناءً على الإجابة الصحيحة بشكل عشوائي من بين المشاركات المؤهلة عن طريق سحب الكتروني.
- سيتم التواصل مع الفائز عبر رسالة مباشرة على دايركت إنستقرام، وسيُطلب منه تقديم رقم الهوية للتحقق من أهليتهم بناءً على تسجيلهم في تطبيق فلووس.
 - يتعيّن على الفائز المطالبة بالجائزة خلال مدة لا تتجاوز 6 أشهر من تاريخ الإعلان عن الفوز.

الجائزة:

- فائز واحد، حيث سيحصل الفائز على سبيكة ذهب عيار ٢٤ (١٠ غرام).
- إجمالي قيمة الجوائز للمسابقة هي جائزة واحدة وهي سبيكة ذهب عيار ٢٤ (١٠ غرام).
 - الجوائز غير قابلة للتحويل ولا يمكن استبدالها ببدائل أخرى.

جدول المسابقة:

| التفاصيل | اليوم | |
|---|-----------------------|------------|
| ۱ فیدیو "ریل" | | 7.70/17/17 |
| اليوم الأخير للمسابقة | | 7.70/17/78 |
| فائز واحد | عدد الفائزين | 7.70/17/71 |
| فائز واحد سیحصل علی سبیکة ذهب عیار ۲۶ (۱۰ غرام) | قيمة الجائزة بالدينار | |
| التكلفة: ٥٣٠ دينار لكل سبيكة | البحريني | |
| ٥٣٠ دينار بحريني | إجمالي قيمة الجوائز | |

الإشعارات:

سيتم إبلاغ الفائزين إما عبر منشور على حسابنا في إنستغرام أو رسالة مباشرة على الدايركت مسج.



- يجب على الفائزين الرد على شركة فلووس البحرين ومشاركة التفاصيل المطلوبة للمطالبة بجائزتهم، وذلك بعد إبلاغ وزارة الصناعة والتجارة (MOIC) والحصول على موافقتها.
 - •قد يؤدي عدم الرد إلى استبعاد الفائز واختيار فائز آخر.

تفاصيل إضافية:

- تحتفظ فلووس البحرين بحق تغيير شروط وأحكام العرض بعد موافقة وزارة الصناعة والتجارة.
- قبل أي تعديل على شروط وأحكام العرض، ستقوم فلووس البحرين بإعلان التغييرات للعملاء من خلال إنستغرام أو أى قناة أخرى.
 - قد يتم استخدام اسم الفائز من قبل فلووس البحرين لأغراض الدعاية بعد الحدث. ويوافق الفائز على السماح لشركة فلووس البحرين باستخدام حسابه على إنستغرام للإعلان عن فوزه في المسابقة.
 - يجب على الفائزين تقديم مستندات الهوية لاستلام الجوائز.
 - يُعتبر المشاركون قد قبلوا هذه الشروط والأحكام ووافقوا على الالتزام بها عند المشاركة في المسابقة التي تنظمها فلووس البحرين.